
 
 

 

Geacht college van GS,  

 

Naar aanleiding van het rapport van het College van Rijksadviseurs heeft de Statenfractie van 

GroenLinks enkele vragen aan Gedeputeerde Staten. Wij zouden het bijzonder op prijs stellen 

als beantwoording voorafgaand aan de begroting kan worden ontvangen.  

 

Hebben GS kennis genomen van het rapport van het college van de Rijksadviseurs  

 

Hoe kijken GS aan tegen het rapport van de Rijksadviseurs? 

 

Delen GS de visie van de Rijksadviseurs dat de snelle toename van (X)XL vastgoed (1) 

zorgen baart, (2) onwenselijk is, (3) een halt moet worden toegeroepen?  

 

En zo ja, welke aanpak stellen GS voor om de impact op landschap, stad en infrastructuur niet 

verder te verslechteren (en mogelijk zelfs te verbeteren)? 

 

Delen GS de visie van de Rijksadviseurs dat er veel strengere eisen gesteld moeten worden? 

Zo ja, welke eisen kunnen GS stellen, bijvoorbeeld in de vergunningsverlening? 

 

Zijn GS het eens met de Rijksadviseurs dat het minder, compacter, geconcentreerder en 

multifunctioneler zou moeten in Brabant? 

 

Hoe kijken GS aan tegen de huidige verdozing van het Brabantse landschap? Hoe denken GS 

gemeenten te kunnen ondersteunen met deze problematiek an sich en het voorkomen dat 

gemeenten tegen elkaar worden uitgespeeld? 

 

Zijn GS van mening dat we vooral bestaande bedrijventerreinen moeten omvormen in plaats 

van nieuwe stukken ruimte beschikbaar stellen voor bedrijventerreinen? 

 

Hoe denken GS een halt te roepen aan alle inmiddels gekochte vierkante meter  die nog moet 

worden ontwikkeld? Hebben GS instrumenten om dit een halt toe te roepen? 

 

Zijn GS van plan om nadere eisen, aanwijzingen en/of beperkingen  in de 

omgevingsverordening verwerken? 

 

Zien GS kansen voor ruimtelijke structuurverbetering via de rood-voor-rood regeling? 

 

Hoe kan de provincie gemeenten helpen hierop meer in te zetten?  

 

Kunnen GS een kaartje naar de Staten sturen waar het (x)xl vastgoed in Brabant staat 

(planfase en realisatie)?  

 

Welke instrumentarium en ruimtelijke strategieën kunnen worden ingezet om de ontwikkeling 

tot verdere verdozing in goede banen te leiden? 
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